

請將已填妥之申請表郵寄到本公司、電郵至 cs.trade.hk@z.com、傳真至(852) 3923 8099 或親臨本公司。

Please sign and return the complete form by visiting our office, mail, email to cs.trade.hk@z.com or fax to (852) 3923 8099.

郵寄結單服務申請書

Application for Paper Statement Service

賬戶號碼： Account Number：	
客戶名稱： Client Name:	
申請郵寄結單： Application for Paper Statement：	<input type="checkbox"/> 日結單 Daily Statement (每月收費 Monthly Service Fee HKD 600) <input type="checkbox"/> 月結單 Monthly Statement (每月收費 Monthly Service Fee HKD 100)
郵寄地址（需與客戶在本公司登記的通訊地址相同）： Mailing Address (must be the same as your registered mailing address)：	
生效月份（需最少一個月前申請，由該月第一個交易日開始）： Effective Month（an advance notice of no less than one month; Service starting from the 1 st trading day of such month）：	_____ (月 mm) _____ (年 yy)

本人申請以郵寄方式收取上述賬戶號碼之結單（包括日結單或/及月結單）。本人同意技慕環球通金融（香港）有限公司（“技慕環球通”）於本人上述的帳戶內扣取每月服務費，直至另行通知。一切已繳費用將不作任何退款的安排。技慕環球通沒有任何責任亦不會在扣除服務費前向本人發出預先通知。

I hereby apply for receiving paper statements (daily statement and/or monthly statement) of the above account by post and agree GMO-Z.com Forex HK Limited (“Z.com Forex”) to debit the Monthly Service Fee from my trading account until further notice. All fees paid shall be non-refundable. Z.com Forex will not and hold no responsibility to provide me any additional notice before charging the monthly service fee.

簽名 Signature: _____

日期 Date: _____